## 附件1

## 2022 第二届北京国际生命健康产业博览会暨世界生命科学大会线上开幕仪式

- 一、会议时间: 2022 年 5 月 26 日
- 二、会议内容及时间安排:

08:40-09:20 嘉宾线上线下签到;

09:20-09:40 主持人宣布大会开始,介绍领导嘉宾:中外官员、 联合国机构负责人、全球医药行业龙头负责人、

知名卫生领域专家学者等;

09:40-09:50 中国商务部外贸发展事务局领导致辞;

09:50-10:40 来自全球领域的公共卫生官员及专家发表演讲;

10:40-11:00 介绍"2022 北京国际生命健康产业跨境博览会

暨世界生命科学大会"的意义和目标、参展企

业情况、进展通报等;

11:00-12:00 答记者问;

12:00 结束。

## The Opening Ceremony and the Online Press Conference of Beijing International Life and Health Industry Expo and World Life Science Project Fair

1. Time: May 26<sup>th</sup>, 2022

## 2. Agenda:

08:40-09:20 Guests Register (online and offline);

09:20-09:40 The announcement of start of the Ceremony and Introduction to the Guests and Representatives by the host: Chinese and foreign officials, heads of the United Nations agencies, representatives of leading companies in the global pharmaceutical industry, well-known experts and scholars in the field of Life Science, etc.;

09:40-09:50 Speech by the Representative of Trade Development Bureau of the Ministry of Commerce;

09:50-10:40 Speeches by Public Health Officers and Experts around the world;

10:40-11:00 Introduce the significance and goals of Beijing International
Life and Health Industry Expo and World Life Science Project
Fair, exhibitors and progress, etc.;

11:00-12:00 Answer to the questions of the reporters;

12:00 End of the Ceremony.